

“ -forth the said Lands or Lots
 “ of ground shall respectively
 “ revert to and shall again be-
 “ come the property of the per-
 “ son or persons by whom the
 “ same were given, granted,
 “ devised or aliened, or of his
 “ or their heirs, any thing in
 “ this Act contained to the
 “ contrary notwithstanding.”

Press 2. Line 20.—Leave out “two hundred,” and insert “eight.”

ib.—Leave out from “equal” inclusive, to “nearly” also inclusive, in the twenty first Line.

31.—Leave out from “save” inclusive, to “Act” also inclusive, in the thirty third Line.

And the said Amendments being again read, they were agreed to by the House.

Ordered, That Mr. Neilson do carry back the said Bill to the Legislative Council, and acquaint their Honors that this House hath agreed to their Amendments.

Education Ap-
 propriation Bill
 passed.

An engrossed Bill to appropriate certain sums of money to the encouragement of Education in this Province, was read for the third time.

Resolved, That the Bill do pass.

Ordered, That Mr. Neilson do carry the said Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

Resolutions on
 Reports of
 Committee of
 Accounts
 reported.

Mr. Lemay, from the Committee of the whole House on the Fourth, Fifth and Sixth Reports of the Standing Committee of Public Accounts, and on such part of the Message of His Excellency the Governor in Chief, of the 3d February instant, as relates to the support of the Emigrant Hospital, reported, according to Order, the Resolutions of the said Committee; which Resolutions were again read at the Clerk's Table, and agreed to by the House; and are as followeth:

1. *Resolved,* That a sum, not exceeding Four thousand two hundred and seventy two pounds six shillings and six pence Currency, be granted to His Majesty, to reimburse a like sum advanced by the Civil Government towards defraying the Expenses of the Quarantine Establishment at *Grosse Isle*, during the year 1833.

2. *Resolved,* That a sum, not exceeding Seven hundred and six pounds and three pence Currency, be granted to His Majesty, to reimburse a like sum advanced by the Civil Government towards the support of the Emigrant Hospital at *Quebec*, during the year 1833, over and above the amount of the Tax on Emigrants appropriated for that purpose by the Act 2nd Will. IV. cap. 17.

3. *Resolved,* That a sum, not exceeding Five hundred pounds Currency, be granted to His Majesty, to be advanced to the Committee of Management of the Emigrant Hospital, towards paying the arrears now due, and maintaining the Establishment for the reception of Sick until the 1st May, 1834.

4. *Resolved,* That a sum, not exceeding Ninety five pounds eight shillings and one penny Currency, be granted to His Majesty, to reimburse to *Samuel Brooks*, *Rufus Laberee*, and *Moses Nichols*, Esquires, a like sum advanced

“ rains ou aucun d'iceux fu-
 “ rent donnés, alors et dès ce
 “ moment, les dites Terres et
 “ Terrains retourneront res-
 “ pectivement, et redevien-
 “ dront de nouveau la pro-
 “ priété de la personne ou des
 “ personnes qui les auront
 “ donnés, légués ou aliénés,
 “ ou de son ou de ses héritiers,
 “ nonobstant aucune chose
 “ contenue au présent à ce
 “ contraire.”

Feuille 2. Ligne 14. Retranchez “deux cents,” et insérez “huit.”

Ibid.—Retranchez depuis “formant,” inclusivement, jusqu'à “ar- pens,” aussi inclusivement, dans la quinzième ligne de la même feuille.

24.—Retranchez depuis “sauf,” inclusivement, jusqu'à “Acte,” aussi inclusivement, dans la vingt-cinquième ligne de la même feuille.

Et les dits Amendemens ayant été lus de nouveau, ils ont été adoptés par la Chambre.

Ordonné, Que M. Neilson reporte le dit Bill au Conseil Législatif, et informe leurs Honneurs que cette Chambre a adopté leurs Amendemens.

Un Bill grossoyé qui affecte certaines sommes d'argent, pour l'encouragement de l'Education dans cette Province, a été lu pour la troisième fois.

Résolu, Que le Bill passe.

Ordonné, Que M. Neilson porte le dit Bill au Conseil Législatif, et demande son concours.

Bill d'appropri-
 ation d'argent
 pour l'Éduca-
 tion, passé.

M. Lemay, du Comité de toute la Chambre sur les Quatrième, Cinquième et Sixième Rapports du Comité Permanent des Comptes Publics, et sur cette partie du Message de Son Excellence le Gouverneur en Chef, du 3 Février courant, qui a rapport au soutien de l'Hôpital des Emigrés, a fait rapport, conformément à l'Ordre, des Résolutions du dit Comité, lesquelles Résolutions ont été lues de nouveau à la Table du Greffier, et adoptées par la Chambre; et elles sont comme suit:

1. *Résolu,* Qu'une somme n'excédant pas Quatre mille deux cent soixante-et-douze Livres six schelings et six deniers courant, soit accordée à Sa Majesté, pour rembourser pareille somme avancée par le Gouvernement Civil, pour aider à payer les dépenses de l'Établissement de Quarantaine à la *Grosse-Île* durant l'année 1833.

2. *Résolu,* Qu'une somme n'excédant pas Sept cent six Livres et trois deniers courant, soit accordée à Sa Majesté, pour rembourser pareille somme avancée par le Gouvernement Civil, pour aider au soutien de l'Hôpital des Emigrés à *Québec*, durant l'année 1833, en sus du montant de la Taxe sur les Emigrés, affecté à cet objet par l'Acte de la 2e. Guill. IV. Chap. 17.

3. *Résolu,* Qu'une somme n'excédant pas Cinq cents Livres courant, soit accordée à Sa Majesté, pour être avancée au Comité de Régie de l'Hôpital des Emigrés, pour aider à payer les Arrérages qui sont maintenant dus, et à soutenir l'Établissement pour la réception des malades, jusqu'au 1er. Mai 1834.

4. *Résolu,* Qu'une somme n'excédant pas Quatre-vingt-quinze Livres huit scholings et un denier courant, soit accordée à Sa Majesté, pour rembourser à *Samuel Brooks*, *Rufus Laberee* et *Moses Nichols*, Ecuyers, une

Rapport de Résolutions sur les Rapports du Comité des Comptes.